
 

 
Referat fra AKT´s Webmøde d. 6/2 2023 
Deltagere: Irma, Joan og Joanna 
Afbud fra Rasmus. 

 

 

  Ansvarlig 

Punkt 1 Ref. Fra Fællesmødet d. 14/1 drøftes. 
-Hvem, Hvor og Hvor mange medlemmer gennemgås fra de fremmødte 
pladser (Ballerup Skovlunde, Køge samt Als og Sundeved) 
-Samarbejdsaftalen bruges meget forskelligt fra plads til plads – der aftales 
at Bent fra Als og Joanna fra AKT reviderer samarbejdsaftalen og samtidig 
tager en snak om hvordan Trænerseminarene bedst genoplives, set fra en 
træningsplads-synspunkt. 
-Pladserne skal jf. samarbejdsaftalen indsende årsregnskab til AKT – disse 
mails kan dog ikke findes i AKT.dbsk@gmail.com og kassereren har ej 
heller set disse, trods at Als pladsen troligt har sendt dem ind årligt. 
De må være  
-Monica starter Ringtræner-uddannelse så snart uddannelsesforløb 
udbydes fra DKK. 
-Kræftkontoen drøftes, det er faktisk kun Ballerup der betaler ca. 20kr. pr. 
medlem ind årligt til kræftkontoen. Der forsikres fra bestyrelsen at 
pengene går til kræft-knude -diagnostik og Biopsi til indsending samt 
forskning. Kassereren vil undersøge om ikke biopsier kan undersøges på 
KULife i stedet for, som nu, skal sendes til Tyskland. 
- 
Forslag: 
*Der laves Åben Træningsplads en given dag, reklameret i BB og på 
hjemmeside. 
*Der kan skabes kendskab til hvor træningspladserne er, ved at pladserne 
bruger deres plads i hvert BB 
*BB Nr. 1 er bestyrelsens Temablad. Her påtænker bestyrelsen at skrive 
lidt mere om træningspladserne for at synliggøre dem. 
*Hvalpepakkerne kan få genindført en gratis sæsons træning på den plads 
de bor tættest på. 
*DBSKs hjemmeside tilrettes så hver træningsplads får deres egen side, 
som de løbende selv kan tilrette. 

Joanna og Irma deltog i 
mødet. 

   

Punkt 2 Reviderer retningslinjer for AKT Punkt Udsættes 

 .  

Punkt 3 Samarbejdsaftale fra Als og Sundeved Træningsplads gennemgås og 
tilrettes. Sendes retur snarest med datoforslag til Webmøde for endelig 
tilretning og drøftelse vedr. Trænerseminarer. 
Bestyrelsen forelægges den af Als og Sundeveds Træningsplads´ reviderede 
samarbejdsaftale, for at få deres kommentarer på aftale-skabelonen. 
 
Øvrige træningspladser vil snarest få tilsendt den aftalte skabelon af 
samarbejdsaftalen, således at alle pladser får tilpasset aftalen til deres 
plads. 

Alle tilrettet 

   

Punkt 4 Info siderne om AKT, om Træningspladserne, LP, Rally og Vognkørsel 
gennemgås. 

Punkt udsættes. 
Tilretninger sendes til 
Monica. 

 Næste møde bliver på web og er aftalt til d. 6/3  
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